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İlgide  kayıtlı  özelge  talep  formunuz ile  kestiğiniz  faturada müşteri  bilgilerinin  olduğu bölüme
müşterinin kendi kaşesini basmasının mahsuru olup olmadığı hakkında bilgi istenilmiştir.

 213 Sayılı Vergi Usul Kanununun;

230 uncu maddesinde; "Faturada en az aşağıdaki bilgiler bulunur:

1.Faturanın düzenleme tarihi, seri ve sıra numarası;

2.Faturayı düzenleyenin adı, varsa ticaret unvanı, iş adresi, bağlı olduğu vergi dairesi ve hesap
numarası;

3.Müşterinin adı, ticaret unvanı, adresi, varsa vergi dairesi ve hesap numarası;

..."

231 inci maddesinde; "Faturanın düzenlenmesinde aşağıdaki kaidelere uyulur:

1.  Faturalar  sıra  numarası  dahilinde  teselsül  ettirilir.  Aynı  müessesenin  muhtelif  şube  ve
kısımlarında her biri  aynı  numara ile  başlamak üzere ayrı  ayrı  fatura kullanıldığı  takdirde bu
faturaları şube ve kısımlarına göre şube veya kısmın isimlerinin yazılması veya özel işaretle seri
tefriki yapılması mecburidir.

2. Faturalar mürekkeple, makine ile veya kopya kurşun kalemi ile doldurulur.

3. Faturalar en az bir asıl ve bir örnek olarak düzenlenir. Birden fazla örnek düzenlendiği takdirde
her birine kaçıncı örnek olduğu işaret edilir.

4. Faturaların baş tarafında iş sahibinin veya namına imzaya mezun olanların imzası bulunur.

5. Fatura, malın teslimi veya hizmetin yapıldığı tarihten itibaren azamî yedi gün içinde düzenlenir.
Bu süre içerisinde düzenlenmeyen faturalar hiç düzenlenmemiş sayılır.

6.  Bu Kanunun 232 nci  maddesinin birinci  fıkrasına göre fatura düzenlemek zorunda olanlar,
müşterinin  adı  ve  soyadı  ile  bağlı  olduğu vergi  dairesi  ve  hesap  numarasının  doğruluğundan
sorumludur. (Ancak bu sorumluluk, aynı maddenin 2 nci fıkrasının uygulandığı halleri kapsamaz.)
Fatura düzenleyenin istemesi halinde müşteri kimliğini ve vergi dairesi hesap numarasını gösterir
belgeyi ibraz etmek zorundadır."
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hükümleri yer almaktadır.

Bu hükümlere göre, faturada bulunması gereken asgari bilgilerin (müşterinin adı, ticaret unvanı,
adresi, varsa vergi dairesi ve hesap numarası) yer alması zorunluluğuna uyulması kaydıyla, faturada
müşteri  bilgilerinin  yer  aldığı  bölüme  müşterinin  kendi  kaşesinin  basılmasında  bir  sakınca
bulunmamaktadır.

Bilgilerinize rica ederim.

 

 

  

 

 

(*)     Bu Özelge 213 sayılı Vergi Usul Kanununun 413.maddesine dayanılarak verilmiştir.

(**)   İnceleme, yargı ya da uzlaşmada olduğu halde bu konuya ilişkin olarak yanlış bilgi verilmiş ise
bu özelge geçersizdir.

(***) Talebiniz üzerine tayin edilmiş olan bu özelgeye uygun işlem yapmanız hâlinde, bu fiilleriniz
dolayısıyla vergi tarh edilmesi icap ederse, tarafınıza vergi cezası kesilmeyecek ve tarh edilen vergi
için gecikme faizi hesaplanmayacaktır.


